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Z A P I S N I K 
 
9. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 3. decembra 2015 v 
sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov Občinskega sveta prisotnih 33 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Polka Bošković, Aleš Bržan, Vilij Bržan, Milivoj Čotar, Karin Felicijan 

Glamočić, Olga Franca, Damian Fischer, Mojca Hilj Trivič, Igor Hrvatin, Ingrid Kocjančič, 

Marko Kocjančič, Darija Krkoč, Milojka Lahajnar – Špacapan, Marin Marasovič, Tina 

Mojškerc, Anja Pečič, Patrik Peroša, Slobodan Popović, Nevijo Pucer, Kristina Radovčić, 

Alberto Scheriani, Tomaž Slavec, Mario Steffè, Barbara Strmole, Tjaša Škerlič, Marko Štrkalj, 

Maja Tašner Vatovec, Bojan Tavčar, Narciso Urbanaz, Vlasta Vežnaver in Dragica Vrkič 

Kozlan.  

 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni: Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave, vodje uradov občinske 
uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in 
novinarji. 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Člani Občinskega sveta so prejeli tudi naslednje predloge za razširitev predloga dnevnega 
reda, in sicer: 
 

1) predlog Mojce Hilj Trivič,  ki je predlagala razširitev predloga dnevnega reda s točko: 

 
Seznanitev z nameravano širitvijo Luke Koper na območju MOK, obali starega 
mestnega jedra ter 
 

2) predloge Polke Bošković, ki je predlagala razširitev predloga dnevnega reda s 
točkami: 



1. Glasovanje o županovem ukrepu o intervencijskem upravljanju družbe 

Komunala Koper z Zavetiščem  za zapuščene živali (pristojnost občinskega 

sveta skladno s 27. členom Statuta MO Koper). 

 

2. Sprejem 15-dnevnega roka za objavo javnega razpisa o izbiri upravitelja 

Obalnega zavetišča za zapuščene živali.  

 

3. Spremeni se 9. Točka dnevnega reda tako, da se glasi: Informacija in odločanje 

o nakupu poslovnih deležev družb Adriafin in Primorske novice (gre za 

pristojnost občinskega sveta, zapisana v 27. členu Statuta MO Koper). 

 
Predlagateljici predlogov za razširitev predloga dnevnega, Mojca Hilj Trivič in Polka 
Bošković, članici Občinskega sveta sta podali dodatno obrazložitev predlogov. 
 
Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave je v imenu župana in občinske uprave podala 
mnenje k navedenim predlogom za razširitev predloga dnevnega reda.  
 
Predlog za razširitev predloga dnevnega reda, ki ga je podala Mojca Hilj Trivič, članica 
Občinskega sveta je Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave podprla; predlogov za 
razširitev predloga dnevnega reda, ki jih je podala Polka Bošković, članica Občinskega sveta 
pa ni podprla. 
 
V razpravi so sodelovali: Tomaž Slavec, Olga Franca, Aleš Bržan, Mojca Hilj Trivič in Polka 
Bošković, člani Občinskega sveta. 
 

I.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 21 za, 5 proti) predlog Mojce Hilj Trivič, 
članice Občinskega sveta za razširitev predloga dnevnega reda s točko: »Seznanitev z 
nameravano širitvijo Luke Koper na območju MOK, obali starega mestnega jedra«.  
 

II.  
 
Občinski svet predloga Polke Bošković, članice Občinskega sveta, za  razširitev 
predloga dnevnega reda s točko: »Glasovanje o županovem ukrepu o intervencijskem 
upravljanju družbe Komunala Koper z Zavetiščem  za zapuščene živali (pristojnost 
občinskega sveta skladno s 27. členom Statuta MO Koper«) NI SPREJEL (32 prisotnih 
– 6 za, 20 proti). 
 

III.  
 
Občinski svet predloga Polke Bošković, članice Občinskega sveta, za  razširitev 
predloga dnevnega reda s točko: »Sprejem 15-dnevnega roka za objavo javnega 
razpisa o izbiri upravitelja Obalnega zavetišča za zapuščene živali« NI SPREJEL (32 
prisotnih – 5 za, 20 proti).  
 

IV.  
 

Občinski svet predloga Polke Bošković, članice Občinskega sveta, za  razširitev 

predloga dnevnega reda s točko: »Spremeni se 9. točka dnevnega reda tako, da se 

glasi: Informacija in odločanje o nakupu poslovnih deležev družb Adriafin in 



Primorske novice (gre za pristojnost občinskega sveta, zapisana v 27. členu Statuta 

MO Koper) NI SPREJEL (32 prisotnih – 10 za, 20 proti). 

 
Sprejeta predlagana razširitev predloga dnevnega reda se uvrsti v predlog dnevnega reda 
kot točka 8/1. 
 

V.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 30 za, 0 proti), da se Predlog odloka o 
spremembi odloka o izbirni lokalni gospodarski javni službi »upravljanje določenih 
javnih parkirišč« obravnava in sprejme po hitrem postopku. 
 

VI.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 29 za, 4 proti) naslednji 
 

d n e v n i   r e d : 
 

1. Potrditev zapisnika 8. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 24/9-
2015 

 
2. Predlog odloka o spremembi odloka o izbirni lokalni gospodarski javni službi 

»upravljanje določenih javnih parkirišč« - hitri postopek 
  

3. Predlog odloka o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami na območju Mestne 
občine Koper - prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 
 

4. Program kadrovskih in materialnih potreb Javnega zavoda Gasilska brigada Koper v 
letih 2016 – 2020  
 

5. Splošni pogoji poslovanja Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 
 

6. Predlog sklepa o zmanjšanju vrednosti namenskega premoženja Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
7. Predlog občinskega programa varnosti v Mestni občine Koper 

 
8. Predlogi sklepov o določitvi višine odpusta dolgov v javnih vzgojno - izobraževalnih 

zavodih v Mestni občini Koper 
 

8/1 Seznanitev z nameravano širitvijo Luke Koper na območju MOK, obali starega 
mestnega jedra«.  

 
9. Informacija o nakupu poslovnega deleža Komunale Koper, d.o.o. – s.r.l. v družbi 

Primorske novice, d.o.o. in o nameri nakupa poslovnega deleža v družbi Adriafin 
d.o.o. 
 

10. Predlog sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 
 

11. Predlog sklepa o vzpostavitvi  statusa grajenega javnega dobra. 
 

12. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

13. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 



 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 24/9-2015 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega svet prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (33 prisotnih – 31 za, 0 proti) zapisnik 8. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 24. septembra 2015 v predloženem 
besedilu. 
 

Ad 2 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O IZBIRNI LOKALNI GOSPODARSKI 
JAVNI SLUŽBI »UPRAVLJANJE DOLOČENIH JAVNIH PARKIRIŠČ« - HITRI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
PETER DONAVAL iz Občinskega inšpektorata 
 

Razpravljala je Olga Franca, članica Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 32 za, 0 proti) Odlok o spremembi odloka o 
izbirni lokalni gospodarski javni službi »upravljanje določenih javnih parkirišč« v 
predloženem besedilu.   
 

Ad 3 
 

PREDLOG ODLOKA O VARSTVU PRED NARAVNIMI IN DRUGIMI NESREČAMI NA 
OBMOČJU MESTNE OBČINE KOPER - PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA 

SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za krajevno samoupravo, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
 



POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
 ALENKA PLAHUTA, vodja Urada za splošne zadeve 
 

V razpravi je sodelovala Olga Franca, članica Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 33 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami na 

območju Mestne občine Koper - prva obravnava. 
  

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (32 prisotnih – 31 za, 0 proti)  
 

SKLEP 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami na območju Mestne občine 
Koper.  
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev predloga 
odloka za drugo obravnavo je podal Igor Rakar vodja Službe za zaščito in reševanje. 
 
V drugi obravnavi so razpravljali: Olga Franca in Vilij Bržan, člana Občinskega sveta ter Igor 
Rakar, vodja Službe za zaščito in reševanje. 
 
 
Občinski svet JE  SPREJEL (33 prisotnih – 32 za, 1 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami na območju Mestne 
občine Koper v predloženem besedilu. 
 

Ad 4 
 
PROGRAM KADROVSKIH IN MATERIALNIH POTREB JAVNEGA ZAVODA GASILSKA 

BRIGADA KOPER V LETIH 2016 – 2020 
 
Predlog programa so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILIJ BRŽAN, direktor Gasilske brigade Koper 



 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 30 za, 0 proti) naslednji  
 

SKLEP 
 

Občinski svet daje soglasje k Programu kadrovskih in materialnih potreb Javnega 
zavoda gasilska brigada Koper v letih 2016-2020, št. 051-1051/15 z dne 5.11.2015. 
 

Ad 5 
 

SPLOŠNI POGOJI POSLOVANJA JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE 
OBČINE KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor in  
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
DARKO KAVRE, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 
 

Razpravljali so: Bojan Tavčar, Mojca Hilj Trivič in Olgra Franca, člani Občinskega sveta ter 
Darko Kavre, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 21 za, 1 proti) naslednji 
  

SKLEP 
 
Občinski svet Mestne občine Koper daje soglasje k Splošnim pogojem poslovanja 
Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper, ki jih je sprejel Nadzorni svet 
Javnega stanovanjskega sklada  Mestne občine Koper na 5. redni seji dne 13. oktobra 
2015.  
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O ZMANJŠANJU VREDNOSTI NAMENSKEGA PREMOŽENJA 
JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE OBČINE KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta  prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja:  
DARKO KAVRE, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 



V razpravi so sodelovali: Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL, Mojca Hilj Trivič in 
Polka Bošković, članici Občinskega sveta ter Darko Kavre, direktor Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Koper 

 
Občinski svet JE SPREJEL (33 prisotnih – 28 za, 1 proti) Sklep o zmanjšanju vrednosti 
namenskega premoženja Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper v 
predloženem besedilu. 
 

Ad 7 
 

PREDLOG OBČINSKEGA PROGRAMA VARNOSTI V MESTNI OBČINE KOPER 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za krajevno samoupravo. 

 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR MAJCEN, pripravljavec predloga programa varnosti 

 
V razpravi so sodelovali: Olga Franca, članica Občinskega sveta, Sabina Mozetič, direktorica 
občinske uprave in Igor Majcen, pripravljavec predloga programa varnosti. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 31 za, 0 proti) priloženi predlog sklepa o 
sprejemu Občinskega programa varnosti v Mestni občini Koper.  
 

Ad 8 
 

PREDLOGI SKLEPOV O DOLOČITVI VIŠINE ODPUSTA DOLGOV V JAVNIH VZGOJNO - 
IZOBRAŽEVALNIH ZAVODIH V MESTNI OBČINI KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
Glede na to da je Samoupravna skupnost italijanske narodnosti Koper soustanoviteljica 
javnega zavoda Scuola elementare Pier Paolo Vergerio il Vecchio Capodistria – Osnovna 
šola Pier Paolo Vergerio il Vecchio Koper in s tem pristojna za soodločanje, je svet te 
skupnosti obravnaval in sprejel Sklep o določitvi višine odpusta dolgov v javnem zavodu 
Scuola elementare Pier Paolo Vergerio il Vecchio Capodistria – Osnovna šola Pier Paolo 
Vergerio il Vecchio Koper v predloženem besedilu. 
 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti in razvoj 



V razpravi sta sodelovala Olga Franca, članica Občinskega sveta in Timotej Pirjevec, vodja 
Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 
 
I. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 29 za, 0 proti) sklep o določitvi višine 
odpusta dolgov v javnih vzgojno - izobraževalnih zavodih v Mestni občini Koper v 
predloženem besedilu.  
 
II.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 29 za, 0 proti) sklep o določitvi višine 
odpusta dolgov v javnem zavodu Scuola elementare Pier Paolo Vergerio il Vecchio 
Capodistria – Osnovna šola Pier Paolo Vergerio il Vecchio Koper v predloženem 
besedilu. 
 

Ad 8/1 
 

SEZNANITEV Z NAMERAVANO ŠIRITVIJO LUKE KOPER NA OBMOČJU MOK, OBALI 
STAREGA MESTNEGA JEDRA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli danes. 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja  
MOJCA HILJ TRIVIČ, članica Občinskega sveta 

 
V razpravi so sodelovali: Tomaž Slavec, Aleš Bržan, Bojan Tavčar, Patrik Peroša, Olga 
Franca, Mojca Hilj Trivič, Maja Tašner Vatovec in Polka Bošković, člani Občinskega sveta ter 
Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 19 za, 9 proti) naslednji 
 

S K L E P  
 

1. 
 

Občinski svet Mestne občine Koper nasprotuje načrtovanim dodatnim posegom z namenom 
povečanja kapacitet za pretovor kontejnerjev na I. pomolu in zahteva, da se razvoj 
pristanišča Koper nadaljuje tako, kot je bilo predvideno že od leta 1986 dalje, in sicer da se 
za potrebe povečanja pretovora kontejnerjev, zgradi III. pomol, ki pa je danes na območju 
Občine Ankaran. Tudi gradnja II. železniškega tira Koper-Divača je bila vključena v plan 
gradnje železniške infrastrukture, prav z namenom navezave bodočega kontejnerskega 
terminala na III. pomolu. 
 

2. 
 

Že sedanje delovanje Luke Koper d.d. je z okoljskega vidika bolj, lahko rečemo praktično 
izključno  obremenjujoče za Mestno občino Koper, z načrtovanim podaljšanjem I. pomola pa 
bi se okoljska, svetlobna, hrupna, prometna obremenitev mesta Koper in primestnih krajev in 
naselij iz že danes komaj znosnega stanja še dodatno povečala in poslabšala.  
 
Zato Občinski svet poziva Vlado RS in  Ministrstvo za infrastrukturo, da nujno interventno 
spremenita obstoječe predpise, ki urejajo pridobivanje sredstev iz naslova delovanja 



pristanišča in uporabe zemljišč v smislu, da se sredstva sorazmerno razdelijo med Mestno 
občino Koper in Občino Ankaran, upoštevaje okoljsko obremenjenost posamezne občine in 
število prebivalcev. 

3. 
 

Občinski svet poziva Vlado RS in Ministrstvo za infrastrukturo, da pristopita k pripravi 
posebnega zakona, ki bo za potrebe dolgoročnega razvoja pristanišča Koper na celotnem 
sedanjem in načrtovanem območju uredil odnose med Republiko Slovenijo, lokalnimi 
skupnostmi na območju pristanišča in upravljavc-em(i) (koncesionarj-em(i)) pristanišča.  
 

4. 
 
Občinski svet poziva tudi vodstvo in vse zaposlene Luke Koper d.d., da  podprejo sklepe 
Občinskega sveta Mestne občine Koper in se pridružijo pozivu pristojnim državnim 
institucijam, saj je razvoj Luke Koper d.d. v interesu tako Mestne občine Koper kot 
zaposlenih in zato je izjemnega pomena, da smo v odnosih z državo usklajeni, kajti le 
usklajeni in enotni bomo lahko dosegli zastavljene cilje razvoja, ob upoštevanju vseh vidikov 
trajnostnega razvoja pristanišča in Mestne občine Koper. 

 
 

Ad 9 
 

INFORMACIJA O NAKUPU POSLOVNEGA DELEŽA KOMUNALE KOPER, D.O.O. – 
S.R.L. V DRUŽBI PRIMORSKE NOVICE, D.O.O. IN O NAMERI NAKUPA POSLOVNEGA 

DELEŽA V DRUŽBI ADRIAFIN D.O.O. 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet in  
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GAŠPAR GAŠPAR MIŠIČ, v.d. direktorja  javnega podjetja Komunala Koper 
 

V razpravi so sodelovali: Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL, Bojan Tavčar v 
imenu Kluba članov SMC, Aleš Bržan, Olga Franca, Nevijo Pucer, Tomaž Slavec, Mojca Hilj 
Trivič, Ingrid Kocjančič, Marko Kocjančič, Polka Bošković in Patrik Peroša, člani Občinskega 
sveta ter Gašpar Gašpar Mišič, v.d. direktorja javnega podjetja Komunala Koper. 
 
 

Ad 10 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA 

 
Predlog sklepa so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALKA:  

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, vodja Urada za nepremičnine 



 
V razpravi sta sodelovali: Maja Tašner Vatovec, članica Občinskega sveta in Maja Šviligoj 
Cernaz, vodja Urada za nepremičnine. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 23 za, 0 proti) sklep o ukinitvi grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 11 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, vodja Urada za nepremičnine 
 

Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 22 za, 0 proti) sklep o vzpostavitvi 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

Ad 12 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji. 
 
Prejeli so: 
 

- predlog za spremembo sestave delovnih teles Občinskega sveta Mestne občine 
Koper, 

 
- predlog sklepa o spremembi sestave sveta javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola dr. Aleš Bebler – Primož Hrvatini, 
 

- predlog sklepa o spremembi sestave sveta javnega zavoda Srednje ekonomsko  
– poslovne šole Koper. 

 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR HRVATIN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja  

 
Razpravljala sta Tomaž Slavec in Peter Bolčič, člana Občinskega sveta. 
 
 
 



Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 21 za, 0 proti) naslednji SKLEP:  
 

1. Občinski svet Mestne občine Koper ugotavlja, da je Nataši Likar dne 1.9.2015 
prenehala funkcija predsednice Statutarno-pravne komisije. 
 

2. Za predsednika Statutarno-pravne komisije se imenuje Patrik Peroša, dosedanji 
namestnik predsednice Statutarno-pravne komisije. 
 

3. Za namestnika predsednika Statutarno-pravne komisije se imenuje Narciso 
Urbanaz, član Občinskega sveta. 
 

II. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 22 za, 0 proti) naslednji SKLEP:  
 

1. Občinski svet Mestne občine Koper ugotavlja, da je Nataši Likar dne 1.9.2015 
prenehala funkcija namestnice predsednika Komisije za statut občine in poslovnik 
Občinskega sveta. 
 

2. Za namestnika predsednika Komisije za statut občine in poslovnik Občinskega sveta 
se imenuje Slobodan Popović, član Občinskega sveta. 

 
III. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 21 za, 0 proti) naslednji SKLEP:  
 

1. Občinski svet Mestne občine Koper ugotavlja, da je Danijelu Cepu dne 20.8.2015 
prenehala funkcija člana Komisije za regionalno in mednarodno sodelovanje. 

 
2. Za člana Komisije za regionalno in mednarodno sodelovanje se imenuje Slobodan 

Popović, član Občinskega sveta. 
 

IV. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 21 za, 0 proti) naslednji SKLEP:  
 

1. Narciso Urbanaz se razreši funkcije člana Odbora za okolje in prostor, ker je dne 
1.12.2015 podal odstop s te funkcije. 

 
2. Za člana Odbora za okolje in prostor se imenuje Darij Novinec, občan. 

 
V. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 22 za, 0 proti) naslednji SKLEP:  
 
Laura Hrvatin iz Ankarana, Hrvatini 142 a, se razreši funkcije članice Sveta Javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Aleš Bebler – Primož Hrvatini  – 
predstavnice ustanovitelja, ker je podala odstopno izjavo. 
 
Za člana Sveta Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Aleš Bebler – 
Primož Hrvatini – predstavnika ustanovitelja se za preostali del mandata imenuje Alfred 
Štok, iz Ankarana, Kolomban 42 a. 
 
 
 



VI. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 20 za, 1 proti) naslednji SKLEP:  
 
Tanja Cep iz Kopra, Ferrarska ulica 17, se razreši funkcije članice Sveta javnega zavoda 
Srednje ekonomsko – poslovne šole Koper – predstavnice Mestne občine Koper, ker je 
podala odstopno izjavo. 
 
Za članico Sveta javnega zavoda Srednje ekonomsko – poslovne šole Koper – predstavnico 
Mestne občine Koper se za preostali del mandata imenuje Tjaša Škerlič, Kampel 90, 
Koper. 
 
                                                                Ad 13 

 
VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli, razen enega odgovora na vprašanja Mojce Hilj 
Trivič, članice Občinskega sveta. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
BOJAN TAVČAR, član Občinskega sveta: 
 
Dne 5.3.2014 je MOK na občinski spletni strani objavila novico »Vrtci: Stanovanjski kredit 
odslej kot olajšava«, v katerem je navedla, da je »prisluhnila željam staršev in se tudi zaradi 
trenutne gospodarske krize odločila, da bo pri določanju cen vrtca kot olajšavo po novem 
upoštevala tudi stanovanjski kredit«. Novica je podana z obširno obrazložitvijo in bila med 
starši predšolskih otrok sprejeta več kot odlično. 
 
Dne 13.10.2015 je bil sprejet sklep št. 600-14/2011, s katerim je bila ta pravica ukinjena 
(prenehala veljati) s takojšnjo veljavnostjo in brez obrazložitve. 
 
Glede na nove, težje okoliščine staršev predšolskih otrok z najetim dolgoročnim 
stanovanjskim kreditom, ki jih ne spodbujajo k povečevanju števila otrok, novih občanov 
Kopra, nas zanima: 
 

1. Zakaj MOK te novice ni objavila na spletnih straneh MOK? 
2. Ob ne bistveno spremenjenih okoliščinah zadevnih staršev kako MOK argumentira 

prenehanje veljavnosti navedene olajšave? 
3. Katere ukrepe spodbujanja mladih družin je MOK uvedla v zadnjih dveh letih ter 

koliko teh še izvaja? 
 
MOJCA HILJ TRIVIČ, članica Občinskega sveta: 
 
Jaz sem na prejšnji seji podala tri vprašanja, od katerih sem dobila samo dva odgovora. Bi 
prosila še za manjkajoči odgovor.  
 
TOMAŽ SLAVEC, član Občinskega sveta: 
 
Pred enim letom in pol, pred časom volitev, je bila pompozna najava za določeno olajšavo, 
zdaj, pred kakšnim slabim mesecem, pa praktično skromno obvestilo na Centru za socialno 
delo. Zakaj je prišlo do te ukinitve? Praktično se pridružujemo vprašanju gospoda Tavčarja.  
 
 
 



 
DARIJA KRKOČ, članica Občinskega sveta: 
 
Rada bi samo opozorila na naslednje: ko imamo odbore in takrat dvigamo roko, ko  
sprejemamo nove predlagane kandidate za člane svetov javnih zavodov, pa dobimo, recimo, 
kot se je to zadnjič zgodilo, samo priimek in ime. Jaz ne poznam, kdo je in bi bilo potrebno 
kaj več obrazložitve. Ni gospoda Hrvatina, da bi mu to povedala. Da bi vsaj vedeli, kdo je ta 
človek, ki ga predlagamo, recimo v ekonomsko šolo. Dobro, z gospo se poznamo. Ko pa  
smo predlagali, oziroma glasovali za Hrvatine, mi je bilo  rečeno, da je njegova žena  
vzgojiteljica. In kaj si naj jaz pomagam s tem? Prav je, če že o nekom sklepaš in ga potrjuješ, 
oziroma lahko mu narediš krivico tako ali drugače, da bi se vsaj napisalo, kaj dela, kaj je, kje, 
kakšne sposobnosti ima. Par informacij, samo to, da ne rečemo, da je Miha z Bertokov in ne 
vemo, kaj se z njim dogaja. 
 
TOMAŽ SLAVEC,  član Občinskega sveta: 
 
Kratka replika na gospo, ki je to govorila. V Združeni levici  na to opozarjamo že od začetka 
mandata. V določenih primerih smo bili deležni dobrega opisa kandidatov, potem pa pridejo 
tako ime in priimek. Žal.  
 
MAJA TAŠNER VATOVEC, vodja Kluba ZL: 
 
PISNO:  
 

1. Zanima me, ali je vršilec dolžnosti direktorja Komunale, gospod Mišič, pridobil sklep 
nadzornega sveta za nakup deleža Primorskih novic ter ali so bili v tem sklepu jasno 
določeni pogoji (do kakšne višine lahko dražijo, ali je bila narejena preverba tržne 
cene). Če da, naj ta sklep nemudoma posredujejo občinskim svetnicam in svetnikom. 
In enako velja za nakup deleža v Adriafinu. 

2. Ali je Komunala opravila skrbni pregled družbe Primorske novice ter Adriafina pred 
nakupom? Če da, naj se ta skrbni pregled nemudoma posreduje občinskim 
svetnicam in svetnikom. 

3. Komunala Koper je del delitvene bilance med Mestno občino Koper in občino 
Ankaran. Je občina Ankaran dala soglasje k nakupu in ponudbi?  

4. Komunala je delež v Primorskih novicah kupila za trikratnik izklicen cene, za 182.500 
evrov. Pred časom se je ta isti delež prodajal za 74.000 evrov, pa ga nihče ni želel 
kupiti. Ali je Komunala v tem primeru delovala kot »dober gospodar«?  

5. Po vsem, kar smo slišali danes, ni razbrati nobene trdne utemeljitve za te poslovne 
poteze. Zato bom neposreden/na – ali gre za osebne interese? Za posredniški posel? 
Bo, Vinakoper recimo, dobil v roke kdo iz vrst županove stranke, ki ima tak interes? 

6. Kakšni so vaši poslovni načrti vezani na investicije? Prosimo za predočitev-verjetno 
ne investirate cca 2,5 milijona sredstev občank in občanov »na pamet« in brez jasne 
vizije? Kakšna je višina pričakovanih investicij v prihodnjih letih, še posebej v primeru 
nakupa Vinakopra v katerem naj bi postali 50% lastnik? Pričakovani dobiček, EBITDA 
in ostali ekonomski kazalci? Prosim za predočitev jasnih ciljev, da lahko ocenimo ali 
so vaši plani dovolj ambiciozni in da vas bomo lahko pohvalili, ko boste te plane 
dosegli. V kolikor nimate poslovnega načrta je govora ne samo o nedemokratičnih, 
ampak tudi skrajno nestrokovnih potezah. 



 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
 
POBUDA ZA UREDITEV PLOČNIKA ZA PEŠCE OB LJUBLJANSKI IN KOLODVORSKI 
CESTI (Mercator II) V KOPRU 
 
Vsakodnevno je na tej cesti veliko prometa, veliko pešcev in tudi kolesarjev, ni pa urejenega 
pločnika. Promet je velik tudi zaradi parkirišča, saj je v tem delu lociranih veliko poslovnih 
dejavnosti. 
 
Ker je ureditev pločnika možna tako na levi oz. na desni strani ceste v dogovoru z lastnikom 
zemljišča, predlagamo, da Mestna občina Koper takoj pristopi k rešitvi tega problema. S tem 
bomo zagotovili potrebno varnost tako prometu vozil kot pešcem, posebej mlajših, ki danes 
hodijo do Mercatorja in bližnjih trgovin kar po cesti, kar ni v skladu s predpisi in ni varno. 
 
Za pozitivni sprejem pobude in odgovor se zahvaljujem. 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.10 uri. 
 
 
 
 
 
VODJA SLUŽBE ZA        PREDSEDUJOČI 
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